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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget ber kommunedirektøren rapportere om oppfølgingen av punkt 3 i 
kommunestyrets vedtak innen utgangen av 1. kvartal 2023. 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektøren orienterte om administrasjonens arbeid med tilrettelegging for 
eierstyringen. Kontrollutvalget diskuterte den videre håndteringen av oppfølgingen. Utvalget 
ønsker at kommunestyret som eierorgan skal være orientert om status for oppfølgingen. 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggsforslag som ble lagt fram i 
møtet: 
Saken sendes kommunestyret til orientering. 
 
Vedtak: 

1. Kontrollutvalget ber kommunedirektøren rapportere om oppfølgingen av punkt 3 i 
kommunestyrets vedtak innen utgangen av 1. kvartal 2024. 

2. Saken sendes kommunestyret til orientering. 
  
 
Saksopplysninger 
Saken er en oppfølging av kommunestyrets vedtak etter rapport fra forvaltningsrevisjon av 
Kopparn Utvikling AS. Kommunestyret behandlet rapporten i møte 26.01.2023, sak 08/23 og 
fattet følgende vedtak: 

1. Kommunestyret ber kommunedirektøren legge fram sak som vurderer 
hensiktsmessigheten av hvem som har hvilke roller i selskapet i tråd med prinsipper i 
eierskapsmelding del 1 – vedtatt i sak PS 20/82. 

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren tilrettelegge for at nytt kommunestyre 
gjennomgår opplæring om eierstyring innen 1/1-2024. 

3. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å legge opp til jevnlig dialog med 
selskapet om behovet for å gjennomføre eiermøter, legge fram årlig oppdatert 
selskapsinformasjon i eiermeldingen og legge møtepapirer til styret i Kopparn 
Utvikling AS som vedlegg til innkallingene til 
kommunestyret. 

a. Kommunestyret ber generalforsamlingen om å: 
i. etablere en valgkomite og vedtektsfeste retningslinjer for komiteen 
ii. etablere retningslinjer for håndtering av habilitet i selskapet 
iii. vedtektsfeste utvidet innkallingsfrist til generalforsamlingen, for å sikre at 
man har mulighet for å behandle innkallingen politisk før generalforsamlingen 

4. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å rapportere om hvordan vedtaket er 
fulgt opp innen 1. september 2023 

Kommunedirektøren gjør rede for hvordan vedtaket er fulgt opp i det vedlagte notatet, mottatt 
i sekretariatet 21.09.2023.  
  
Som det går fram av notatet, så planlegger administrasjonen å legge fram en sak om 
hensiktsmessigheten av hvem som har hvilke roller samtidig som det legges fram en sak om 
eierstyring (vedtakets punkt 1) rundt årsskiftet.  



Eierstyring vi være en del av den grunnleggende folkevalgtopplæringen. I tillegg planlegger 
administrasjonen å bruke den nevnte saken om eierstyring rundt årsskiftet som en del av 
opplæringen (vedtakets punkt 2).  
Når det gjelder dialogen med Kopparn Utvikling, svarer kommunedirektøren at 
kommunestyret har blitt jevnlig orientert om aktuelle saker i selskapet uten at det har hatt 
form av et eiermøte. Og videre at: “Formannskapet har hatt en gjennomgang med de største 
selskapene som kommunen har eierandeler i. Grunnet den nøye gjennomgangen i 
forbindelse med forvaltningsrevisjonen ble da Kopparn Utvikling ikke prioritert. 
Administrasjonen regner med at nytt formannskap ønsker å fortsette denne rutinen. En må 
da kunne forvente at Kopparn Utvikling kommer som en av de første. (…) Møtepapirene til 
Kopparn Utvikling har dessverre ikke blitt lagt med kommunestyrepapirene." (Vedtakets 
punkt 3) 
  
Kommunedirektøren har også sendt over et vedtak fra generalforsamlingen i Kopparn 
Utvikling, som svar på vedtakets punkt 3a. Her går det fram at selskapet skal kalle inn til 
ekstraordinær generalforsamling i løpet av høsten for å behandle en sak om valgkomite 
(vedtakets punkt 3a i). 
  
Sekretariatet viser ellers til kommunedirektørens skriftlige redegjørelse. Kommunedirektøren 
vil i tillegg orientere i møtet.  
  
Vurdering 
Sekretariatet mener at administrasjonens planer om å følge opp kommunestyrets vedtak 
gjennom de planlagte opplæringstiltakene vil være et godt svar på vedtakets punkt 1 og 2. 
Når det gjelder vedtakets punkt 3, om jevnlig dialog med Kopparn Utvikling, er det noen 
mangler: Det virker ikke som kommunedirektøren har diskutert behovet for eiermøte og 
møtepapirene til Kopparn Utvikling er heller ikke lagt fram for kommunestyret. Sekretariatet 
mener derfor at kommunedirektøren ikke kan sies å ha oppfylt denne delen av vedtaket. 
Sekretariatet anbefaler at kontrollutvalget får en ny redegjørelse om oppfølgingen av 
vedtakets punkt 3 innen utgangen av første kvartal 2024.  
 
 


